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MER Bavelse Berg blijft spannend
door René Kloeg rene.kloeg@bndestem.nl. woensdag 23 april 2008 | 01:30

BREDA - Belangengroepen uit Bavel vinden de milieu-effectrapportage over het evenementen en- ontspanningspark de Bavelse Berg 
onder de maat.

Ze eisen dat de gemeenteraad de MER niet aanvaard en niet vrijgeeft voor inspraak voordat er nader onderzoek is gedaan. Het draait met name
om de keuze van B en W en de initiatiefnemers om de realisering van zes hectare bedrijventerrein door te zetten, toch een helihaven te plannen 
voor drieduizend helikoptervluchten en ze vinden de verkeers- en milieueffecten onvoldoende onderbouwd.

Dat bleek gisteravond tijdens de behandeling van het voorstel van B en W over de MER in de raadscommissie Onderwijs en Economie. 

Voorzitter Ben Akkermans van de dorpsraad Bavel maakte er bezwaar tegen dat vanwege de economische haalbaarheid zes hectare 
bedrijventerrein in de plannen is gehandhaafd. Zoals bekend moet dat omdat de plannen Breda geen cent gemeenschapsgeld mogen kosten. Het 
is beter voor het milieu als dat bedrijventerrein er niet komt. George Dirven van de klankbordgroep Breda-Oost sloot zich daar bij aan en noemde 
de MER onder meer onaanvaardbaar omdat er niet is gezocht naar een alternatieve locatie voor het bedrijventerrein.

De raadscommissie nam met uitzondering van het CDA de MER terug voor bespreking in de fractie. Het CDA wil geen verdere vertraging. De 
andere fracties zeiden pas gisteren de stukken ontvangen te hebben en daarom te weinig tijd te hebben gehad om een standpunt te bepalen. 
Verantwoordelijk wethouder Wilbert Willems zegde toe voor de raadsvergadering van 15 mei de gestelde vragen te beantwoorden.


